

TAIWAN MABUCHI TECHNOLOGY INC.

公司搬遷通知

親愛的客戶 / 同業先進 / 協力廠商您好:

感謝您對台灣馬淵科技股份有限公司的支持與愛護。為提昇本公司對 客戶的服務、品質與效率, 謹訂於 2024 年 11 月 26 日(星期 二)將公司遷移至臺中市烏日區高鐵二路 223 號;由於跨區域,原服 務電話及傳真均有改號。搬遷期間諸多不便,尚請見諒。

相關業務諮詢、送貨及通 訊地址請依下列連絡方式更新,敬祈 舊雨新知繼續支持與愛護。 我們將竭誠為您服務,謝謝!

台灣馬淵科技股份有限公司聯絡資訊如下:

地 址:414010 臺中市烏日區高鐵二路 223 號

電話:+886-4-23360558

傳 真:+886-4-23360522

網址及 e-mail 不變, 謝謝!

台灣馬淵科技股份有限公司 總經理 馬淵 崇 暨 全體同仁敬上



COMPANY RELOCATION NOTICE

Dear customer/industry leader / third-party manufacturer:

Thank you for your support and love for <u>TAIWAN MABUCHI</u> <u>TECHNOLOGY INC.</u> On Nov. 26, 2024, we will move the company to No. 223, Gaotie 2nd Rd., Wuri Dist., Taichung City 414010, Taiwan (R.O.C.) to improve the company's service, quality, and efficiency for customers. Due to cross-regional issues, the original service phone number and fax number have been changed number. We apologize for any inconvenience caused during the relocation.

Please update relevant business inquiries, delivery, and mailing addresses according to the following contact information. We pray for your continued support and love. We will serve you wholeheartedly. Thank you!

The contact information of <u>TAIWAN MABUCHI TECHNOLOGY INC.</u> is as follows:

Address: No. 223, Gaotie 2nd Rd., Wuri Dist., Taichung City 414010, Taiwan (R.O.C.)

Tel: +886-4-23360558

Fax: +886-4-23360522

The website address and e-mail remain unchanged, thank you!

General Manager of TAIWAN MABUCHI TECHNOLOGY INC. Takashi Mabuchi and all colleagues sincerely.